
 

Bestyrelsesmøde den 05.03.2024 

 

Sted:  

Online 

 

Tidspunkt:  

19:30 – 21:00  

 

Deltagere:  

Bestyrelsen:  

Mireille Enggaard Kempf (MEK)  

Tarik Setta (TS)  

David Coupar (DC)  

Søren Dall (SD)  

Bodo von Münchow (BVM)  

Jens Rudbeck (JR)  

Michael Gandø (MG) 

 

Suppleanter:  

Therese Raffing (TR) 

Thomas Møller (TM) 

 

Afbud:  

 

Dagsorden:  

 

1. Valg af referent  

Jens blev valgt  

 

2. Godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen blev godkendt 

 

3. Godkendelse af budget 

Udstående punkter fra mødet 28-02-2024 blev fremvist (og er fremsendt til bestyrelsen). 

I spor 6 (spor3) er der en overskridelse af budgettet på omkring 37.000 kr. samlet for Kamp og 

Teknik. 

Budgettet blev godkendt.  

 

4. TEU Teknik samt ansættelse af ny landsholdsledelse 

Der foreslås at der øjeblikkeligt nedsættes en ny landsholdsledelse bestående af: 

Landstræner: Kim Nedergaard 

Sportschef: Kirsten Kamp 

Assisterende landstræner: Lærke Kamp 

Assisterende landstræner: Nikolai Kronborg (Allerede ansat) 

 



 

 

 

 

Stillingerne påtænkes at blive besat som konstitueret stillinger, mens de vil blive slået officielt op dog 

med mulighed for at de konstituerede personer opstiller som kandidater. 

 

Der skal nedsættes et nyt TEU. 

MEK foreslår at MG starter arbejde op med at finde nye medlemmer til TEU. 

BVM er ikke enig i, at der bør ændres i, hvem der står for TEU. 

MEK kontakter de tiltænkte personer for en accept, hvorefter der vil blive lavet en officiel udmelding. 

 

MG foreslår, at listen for udtagelseskriterier udarbejdet og fremsendt af BVM fastholdes og udsendes 

officielt. 

BVM bemærker at stævnet ”Ungarn Open” fjernes fra listen, da den ikke overholder WT reglerne, dette 

godkendes, og BVM vil fremsende opdateret version af listen. 

 

5. Brev vedr. Esbjerg Cup  

Tilbagemeldingerne fra stævnet blev drøftet. De primære hændelser er blevet håndteret direkte med 

de involverede personer. 

Der sættes fokus på, at den gode stævne kultur skal italesættes, så vi kan sikre os at stævnerne fortsat 

kan afholdes i trygge rammer. 

SD udarbejder sammen med stævneleder Carsten Stigers tiltag til at sikre en fortsat god stævnekultur. 

 

6. Forbundshjemmeside med Dansk Taekwondo Historie (SD) 

SD efterspørger 5.000 kr. til et forsøg på at fastholde noget af dansk Taekwondo’s historie på en 

hjemmeside del, ved at få gemt og kategoriseret billeder, videoer, resultater og historier. 

Udgiften er godkendt. 

 

7. Indkøb af veste til kampstævner (SD) 

SD har fremsendt en liste over ønsket udstyr der vurderes at mangle. Der ønskes en bevilling til indkøb 

for 56.378 kr. 

DC forklarer at pengene burde kunne tages fra den opsparing der kommer fra tilmeldingsgebyrsdelen 

fra stævner. 

Indkøbet godkendes. 

 

8. DM-udbud 

SD har sent mail vedrørende DM 2024, der var blevet forespurgt hos centralt beliggende lokationer, 

desværre var eneste mulighed her samtidig med Teknik VM i Hong Kong.  

Der var ønske om at tilmelde sig DM-ugen i Herning, men det har ikke været muligt at få rykket datoen 

for DM-ugen, hvorfor, det har været nødvendigt at finde en løsning på bagkant og med en kort 

tidshorisont.  

Der er kommet et forslag fra en mulig arrangør om afholdelse af DM. 

 



 

 

 

 

Stævneudvalget får mandat til at fortsætte forhandlinger og dialog med denne arrangør. Derudover 

skal der laves et oplæg til udbud af DM i 2025 og 2026. 

DM planlægges til afholdelse 9. november. 

 

9. Næste Møde  - Aftales via mails. 


